
NE 

GEMEENTE WIERDEN 

  

Kernteamoverleg 
Kindcentrum 

Enter 

Datum 

bespreking: 
24 

januari 
2024 

KOT: 

CNB: 

Afwezig: 
Gemeente: 

BEM 
prooo (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

Acties/ 
afspraken kernteamoverleg 

1. De 
raad 

van 
Toezicht 

van 
Verion is akkoord 

met 
de 

duurzaamheidsinvestering 
voor 

NN N° (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

2. 
Leegstandsrisico. 

De 

gemeente gaat 
dit 

nog 
verder uitwerken 

en 
dit wordt 

vervolgens vastgelegd 
in de overeenkomst. 

Om het Didam 
arrest te 

ontlopen 
is het een 

mogelijkheid 
om de 

kinderopvang 

(KOV)niet 
via de 

gemeente 
maar 

via de scholen 
te 

laten 
lopen. 

Echter het 

kan niet zo 
zijn 

dat de scholen het risico 
dragen 

voor eventuele 
leegstand 

als 

de KOV 

weg 
gaat. 

De 

prijs 
die de KOV nu betaald is 

opgebouwd 
uit 

kostprijs 

dekkende 
prijs 

voor 
huur 

en 
onderhoud. 

Er 
is 

geen rekening gehouden 
met 

10% 
leegstandrisico. 

Actie: De 

gemeente 
neemt dit mee in het voorstel. 

3. 
De 

risicoanalyse 
is 

nog 
niet door iedereen bekeken. 

Opmerkingen 
worden 

verstuur naar <?>, 

4. Het PvE 
is 

(nog) 
niet door de besturen 

van 
de scholen/ 

gebruikers 

vastgesteld. 
Een 

bestuurlijk 
besluit va de scholen is nu wel 

noodzakelijk, 

anders komt het 
project 

in de 
vertraging. 

5. Het 
besluit dat door de 

gemeente 
en 

scholen 
genomen 

moet 
worden 

gaat 
o.a. over de rísíco 

analyse 
en de 

verkeerskundige 
situatie over 

  

\werkeersveilígheid. 

Commented 
[WA]: 

IS dat zo. Ik denk van niet want de 

risicoanalyse 
is 

nog 
niet zo ver. 

  

6. 
Goudappel 

heeft 

aangegeven 

dat in de ochtend 
spits 

binnen 15 minuten 180 

auto’s 

zijn. Volgens 
hen is dit theoretisch 

veilig. 
Echter de 

gebruikers 
van het 

gebouw zijn 
niet 

overtuigd 
en 

geven 

aan 
dat het 

er een 

verkeersonveilige 

situatie wordt 
gecreëerd. Zij zijn bang 

voor 

grote 
verkeersopstoppingen. 

7. In 
het 

bestuurlijk overleg 
van moet een 

go 
of 

no-go 
besluit worden 

genomen. 

8. 
PM Het 

Raadsvoorstel voor de variant keuze 
moet 

uiterlijk 
op 

14 
februari 

op 

route om 
2 

april 
te 

halen. 
Aandachtpunten zijn: 

- 

dat de 
gebruikers 

dan akkoord 
zijn 

met het PvE. 

- 

dat het raadsvoorstel ook via het PFO en 
MT moet. 

9. Het 
“plan B”, 

de renovatie va de bestaande locaties moet beter i beeld 

worden 
gebracht. 

Met 
name de kosten 

moeten 
in beeld worden 

gebracht. 

WAAR 
KIJK 

JE ALS 
JE 

MEER INFORMATIE WILT? WWW.WIERDEN.NL 

POSTADRES Postbus 43, 7640 AA Wierden BEZOEKADRES Pouliestraat 
3, 7642 

EB Wierden TELEFOON 0546 
580 

800 

WEBSITE 
Www.wierden.nl 

E-mait 
gemeente@wierden.nl 

rwarrer @GemWierden ran 
NLo7BNGHo28500g5c8 

BTw 
NL 

oor 

684182 
Bor KvK 

53309561 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Aandachtspunt is de asbest die in de gebouwen aanwezig is. Renovatie van 

de gebouwen zijn niet perse goedkoper dan de nieuwbouw. Als voor 

renovatie wordt gekozen dan moet er een taakstellend budget komen. 

10. Er zij subsidie kansen voor de renovatie. Deze moete in beeld worden 

gebracht. 

11. De agenda voor het bestuurlijk overleg van 24-01-2024 zijn: 

- Terugkoppeling dan de gebruikers nog niet akkoord zijn met het PvE (GJH) 

- Verkeer en stedenbouw 

- Financiële planning en krediet 

- De (concept) risicoanalyse 

- Planning besluitvorming tot de gemeenteraad. 

PM 
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